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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte:  Styremøte    26.12.2020 

Sted:  Varmestua, Ljosland Skisenter 

  

E   Tilstede                 Birger Tvedt (BT)        

                                Bente Fjellestad            (BF) 

     Gun-Elise Gustafsson  (GEG) 

     Nils Oskar Skjærli       (NOS) 

På telefon:             Idar Kristoffersen (IK)  

     Jan-Wiggo Mjøllner     (JWM) 

 

  954 23 311 

  924 24 012 

  901 67 031 

  911 004 54 

  958 89 766 

  977 77 984  

birger@uve.no 

bef@tet.no 

gun-elise.gustafsson@outlook.com 

nils@brilleoptikk.no 

idar.kristoffersen@lyse.net 

janwim@online.no 

 

 

Referat sendes:    - Møtedeltakerne 

   - Ljoslandinfo.no 

 

Sak Behandlet 

ØKONOMI 

Idar hadde i forkant av møtet sendt ut en oversikt over siste bevegelser 

på konto, samt en oversikt over brøyteutgifter siste fire sesonger. Det 

har blitt utbetalt 106.000,- i veivedlikehold til TT og 53.000,- til ny 

dagsturhytte. Gjennomsnittlige brøyteutgifter ca 1.0 mill NOK  pr 

sesong. 

Har fått tilbakebetalt ca 85000,- NOK i momskompensasjon for 2019. 

Kan søke om dette til f.eks. løypekjøring og i en viss grad 

veivedlikehold. Gjøres av ADB regnskap. 

Ellers ser det ut til at 4 hytte-eiere ikke betaler medlemsavgift selv om 

de benytter seg av velforeningens fasiliteter. Jan-Wiggo sjekker med 

ADB Regnskap om de har betalt før det overlates til advokat Eriksen. 

 

 

FORNYELSE AV BRØYTEAVTALE. 

Det foreslås å lage et internt skriv i styret  for momenter vi ønsker å 

diskutere med tilbydere til ny brøytekontrakt. 

Ansvarlig 
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GRØNLITJØNN, P-PLASSER OG MØTE MED KOMMUNE 

Birger orienterte ( Se også tidligere skriv fra Birger) om møte med 

K.Røynlid, Åseral Kommune angående følgetiltak og -midler i 

forbindelse med utbygging av Stinu hyttefelt v/TT Anlegg. Det er i 

utgangspunkt tenkt 30 p-plasser på Grønlihøgda som 

sommerparkering og som skal overdras til LVV om man får til avtale 

med grunneier. Ev utgifter til vintervedlikehold kan søkes SVR i 

opptil 20 år. Dersom ikke dette går vurderes utbygging av eksisterende 

øvre p-plass ved Farevatn. 

Av andre følgetiltak vurderer man lys i rundløype ved Grønlittjønn. 

Vil være aktuelt i et begrenset tidsrom kveldstid, f.eks. kl 18-22 

fredager og lørdager, samt ukedager i jule-, vinter- og påskeferie. 

Mange hensyn å ta, først og fremst grunneier og hytteeiere som vil bli 

direkte påvirket av dette. 

Alternativt å lyssette deler av bakken på skisenteret eller skiløype 

langs Langevatn. Birger lager et skriv til involverte hytte-eiere og 

opprettholder kontakten med kommune og grunneier. Undersøker 

samtidig med kommunen om penger kan fra følgetiltak kan brukes på 

skisenteret som er eget næringsforetak eller opprusting av 

Kvernevassbakken 

 

INFOSKRIV OM LVV TIL GRUNNEIERE, 

EIENDOMSMEGLERE OG NYE HYTTE-EIERE 

Gun-Elise og Jan-Wiggo har laget et info-skriv om hva LVV gjør og 

hvordan medlemskontingenten brukes. Formålet er å nå ut med 

informasjon om LVV til nye hytteeiere. Gun-Elise følger med på 

eiendomsoverdragelser i Fædrelandsvennen for å holde seg oppdatert 

på hyttesalget på Ljosland. 

Samtidig er det enighet om å prøve å få en litt tydeligere profil/enklere 

tilgjengelighet  på Ljoslandinfo.no der man enkelt kan legge ut info fra 

velforeningen. Jan-Wiggo tar opp dette med Gunvor. 

 

LVV´S REPRESENTANT I STYRET TIL LJOSLAND 

SKISENTER. 

Gun-Elise har vært LVV´s representant til styret som varamedlem og 

fortsetter med dette 

FORNYELSE AV LØYPEAVTALE MED LJOSLAND 

SKISENTER. 

Løypeavtalen går ut 01.01.21 og denne må videreføres. Imidlertid er 

denne tuftet på at LVV fortsatt har et løypeutvalg. Det uttrykkes fra 

styrets side at det er viktig fortsatt å ha dette utvalget, selv om de 

fleste målsettinger for utvalget nå er oppfylt. Nils Oscar blir styrets 

representant i løypeutvalget og tar kontakt med øvrige medlemmer av 
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utvalget for å vurdere avtalens innhold og eventuelle forslag til 

justeringer. 

Gun-Elise diskuterer løypeavtalen på neste styremøte i Ljosland 

Skisenter. 

Neste styremøte: 27.02.21 
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